
 

 

Til Folketinget – Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 173 af 12. marts 2025 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Mike Villa Fonseca (UFG). 

 

 

Rasmus Stoklund 

/ Lasse Bank 

  

3. april 2025 
J.nr. 2025 - 2305 

 

Offentligt
FOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 173

Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget 2024-25



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Overvejer regeringen at sænke selskabsskatten for forsvarsvirksomheder og justere bund-

fradraget for deres ansatte for at styrke Danmarks forsvarsindustri? 

 

Svar 

Det er regeringens klare målsætning, at Europa skal kunne forsvare sig selv og stå på egne 

ben i en meget usikker verden. I Danmark skal vi derfor øge investeringerne i vores for-

svar markant, og vi skal understøtte udbygningen af den private forsvarsindustri i EU.    

 

Regeringen har iværksat en række initiativer til at understøtte oprustningen af dansk for-

svar og sikkerhed, herunder etablering af en Accelerationsfond på 50 mia. kr. i 2025-2026. 

Regeringen har dog aktuelt ingen overvejelser om at nedsætte selskabsskatten for for-

svarsvirksomhed eller justere personfradraget for deres ansatte.  
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